

《单词百科:fingerprinting是什么意思?fingerprinting怎么发音?fingerprinting的解释和用法》

英语单词fingerprinting是什么意思?fingerprinting怎么读?fingerprinting怎么发音?简答网为您整理了fingerprinting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fingerprinting怎么读

fingerprinting的读音:[' f ɪ ŋ g ə p r ɪ n t ɪ ŋ]

fingerprinting的意思

- 1、v.指纹(fingerprint的现在分词);
- 2、n.取（罪犯等的）指纹印；盖手印;

fingerprinting的相关词组

1、DNA fingerprinting [医]DNA指纹印迹, DNA指纹分析;

fingerprinting的双语例句

1、In addition, a digital fingerprinting algorithm based on binary codes is described.

介绍了一种二进制指纹编码方案.

2、Though once only commonplace in legal situations, fingerprinting is being used more in commerce.

尽管以前指纹识别主要是用在司法领域,但现在它越来越多地用在商业中.

3、How to defense collusive attack is one of the key problems when designing fingerprinting algorithms.

抗合谋攻击是数字指纹技术中需要解决的关键问题之一.

4、DNA fingerprinting has proved the clincher in this investigation.

在这次调查中, DNA指纹鉴定起了决定性的作用。

5、DNA fingerprinting patterns showed a great difference from sputum and pus specimens of the same patient.

同一患者痰和膝关节脓培养阳性的结核分支杆菌菌株DNA指纹图谱有较大的差异.

6、A method for fingerprinting of Panax ginseng and Panax quinquefolius was developed.

建立了人参和西洋参的化合物指纹图谱的研究方法.

7、He voluntarily submitted to the fingerprinting.

他自愿接受指纹识别.

8、Institutions from banks to pawnshops are fingerprinting to authenticate transactions.

从银行到当铺,都在使用指纹识别对交易进行验证.

9、Summarize and analyze the existing digital fingerprinting schemes, and design a new anonymous fingerprinting scheme.

对数字指纹研究的现有成果进行了总结、分析,设计了一种新的匿名指纹方案.

10、Fuji, Nagafu 2, Nagafu 6, Starking, New Century, America 8 and Ryoka apple varieties were used as materials for ISSR fingerprinting, and their fingerprint were established.

以富士、长富2、长富6、红星、新世纪、美国8号及凉香等7个品种为试材,进行了ISSR(inter-simple sequence repeats)分析,构建了这几个苹果品种的ISSR指纹图谱.

11、Objective To develop a chromatographic fingerprinting method for determination of Herba houttuyniae injection.

目的研究建立鱼腥草注射液指纹图谱的检测方法.

12、Finally I chose a BAC clone H 418 F 10 for sequencing based on the result of fingerprinting.

最后,结合指纹图数据,我确定了测序候选克隆H418F10并进行了测序.水稻是单子叶禾本科植物的模式植物.

13、This dominant OTU 1 group was further investigated by a genomic fingerprinting technique, ERIC _ PCR.

进一步通过ERIC-PCR指纹图的方法在菌株水平上分析OTU1类群.

以上是简答网为您整理的fingerprinting怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于fingerprinting的用法、fingerprinting的释义、fingerprinting的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fingerprinting>